
ODGOVORI NA VPRAŠANJA DELE-
GATOV

Delegacija krajevne skupnosti Polhov Gradec je na 24. seji
zbora krajevnih skupnosti skupščine občine Ljubljana Vič-Rud-
nik, dne 8. 11. 1989 podtavila naslednje delegatsko vprašanje:

Zakaj se ne opravlja redno vzdrževanje lokalne ceste na
odseku Polhov Gradec Zalog, ki je v upravljanju Cestnega
podjetja, ter je za njeno vzdrževanje zadolžen TOZD Vzdrže-
vanje?

ODGOVOR:
Cestno podjetje Ljubljana, CVS Ljubljana izvaja na lokalni cesti

L-4801 Polhov Gradec - Črni vrh vzdrževalna dela v skladu
s standardi in normativi ter v okviru zagotovljenih finančnih
sredstev.

Delegate KS Horjul je potrebno opomniti na dejstvo, da
finančna sredstva niso vezana na posamezne ceste oziroma
cestne odseke, pač pa na celotno lokalno cestno omrežje na
območju občine, zato se tudi vzdrževalna dela izvajajo na posa-
meznih cestah v različnem obsegu glede na dejanske potrebe.
Trditev delegatov, da od pomladi 1989 na cestnem odseku Pol-
hov Gradec - Zalog ni bilo nikakršnega vzdrževanja, ni uteme-
Ijena, saj so bila na tej cesti v času od 15. 3. 1989 do 1. 11. 1989
izvršena naslednja dela:

- strojno profiliranje makadamskega vozišča
- krpanje makadamskega vozišča ročno
- čiščenje odprtih odvodnih jarkov- košnja trave
- obsekavanje rastlinja in urejanje svetlobnega profila ceste
Za navedena dela je bilo porabljeno 20 m3 tamponskega mate-

riala, 540 delovnih ur, 32 grederskih ur, 12 kamionskih ur in 84
poltovornega vozila.

Odgovor pripravilo:
Cestno podjetje Ljubljana

Pomočnih direktorja
Ludvik VVillenpart

Konferenca delegacij št. 35 - Obrtno združenje Ljubljana
Vič-Rudnik je na 26. seji zbora združenega dela skupščine
občine Ljubljana Vič-Rudnik, dne21. 2.1990 postavila naslednjo
delegatsko pobudo:

Članski prispevek v višini 1,10 %, ki ga samostojni obrtniki
plačujejo od svojega dohodka, naj se ne nakazuje več v celoti
Zvezi obrtnih združenj Slovenije. Zbrani članski prispevek naj se
deli in nakazuje direktno 45,90 % Obrtnemu združenju in 54,10
% Zvezi obrtnih združenj Slovenije.

ODGOVOR:
Ob obravnavi pobude občinskega obrtnega združenja na

skupščini občine Ljubljana Vič-Rudnik, je izvršni svet skupščine
občine Ljubljana Vič-Rudnik na 167. seji dne 28. 2. 1990 sprejel
naslednje sklepe:

1. Izvršni svet zahteva od Zveze obrtnih združenj Slovenije, da
ob vsakokratnem prilivu sredstev članarine od uprave za druž-
bene prihodke občine Ljubljana Vič-Rudnik, pobrane od obrtni-
kov na tem območju, skladno s sklepi svoje skupščine usmeri
ustrezni del sredstev občinskemu obrtnemu združenju.

2. O nakazilu sredstev naj Zveza obrtnih združenj Slovenije
obvesti izvršni svet skupščine občine Ljubljana Vič-Rudnik.

3. V primeru, da Zveza obrtnih združenj Slovenije ne bo usmer-
jala ustreznega dela sredstev članarine občinskemu obrtnemu
združenju, naj uprava za družbene prihodke občine Ljubljana
Vič-Rudnik po ustreznem delitvenem ključu usmerja sredstva
neposredno občinskemu obrtnemu združenju in Zvezi obrtnih
združenj Slovenije.

Odgovor pripravil:
Izvršni svet

Delegacija krajevne skupnosti Vnanje Gorice je na 20.
skupnem zasedanju zborov skupščine občine Ljubljana Vič Rud-
nik, dne 26. 9. 1989 postavila naslednje delegatsko vprašanje:

Kdaj bo znana dokončna cena telefonskih priključkov in kdaj
se bodo pričela dela?

ODGOVOR:
PTT podjetje Ljubljana bo v skladu s sporazumi in terminskim

planom zaključila investicijo-izgradnja PTT kapacitet »Krimska \.
varianta« - v predvidenem roku, to je v II. kvartalu 1991.

Odgovor pripravil:
PTT podjetje Ljubljana

v.d. direktorica
Štefanija Žagmeister, dipl. oec.
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Delegatsko gradivo izhaja v okviru občinskega glasila Naša komuna. Gradivo pripravlja za tisk sekretariat skupščine občine
Ljubljana Vič - Rudnik. Tisk: Tiskarna ČGP Delo - Po mnenju sekretariata za informacije je Naša komuna oproščena
prometnega davka.


